
Een paar zekerheden in 
onzekere tijden …

Ik nodig u graag uit op ons jaarlijks 
steak- en haantjesfestijn. Kom genieten 
van onze lekkere gerechten en maak 
van de gelegenheid gebruik om een 
babbeltje te slaan met onze bestuurs-
leden en mandatarissen. U bent van 
harte welkom.

Het afdelingsbestuur duidde Erik 
Rennen opnieuw aan als lijsttrekker 
voor de gemeenteraadsverkiezingen in 
2024. Erik is een logische keuze: zijn 
sterke band met en betrokkenheid bij 
de lokale gemeenschap en zijn inzet 
voor onze gemeente zijn onmisken-
baar. Erik is de juiste man op de juiste 
plaats!

Verder brengen we u in dit huis-aan-
huisblad op de hoogte van welke 
Vlaamse beslissingen Zaventem kan 
genieten en kan u lezen dat we in 
de gemeenteraad voorstellen blijven 
indienen. Het voorstel van Iris Elbers 
werd ditmaal wel aanvaard. Tenslotte 
zorgde Iris voor een interview met Luc 
en Fons over hun passie voor erfgoed. 
Veel leesplezier!

Vlaamse groet

Philippe 
Laeremans
Voorzitter

Erik Rennen is kandidaat-burgemeester
Onze gemeente snakt naar verandering. “Willen we van 
Zaventem opnieuw een propere, bruisende gemeente 
maken waar het Vlaamse karakter gerespecteerd wordt en 
het aangenaam en veilig leven is, dan hebben we een nieuw 
bestuur nodig. Ik wil Zaventem opnieuw op de kaart zet-
ten, met steun van onze inwoners. Die uitdaging ga ik aan”, 
zegt Erik Rennen strijdvaardig.

Meer van hetzelfde of eindelijk verandering?
“De Zaventemmenaar snakt duidelijk naar verandering: het fileleed, het gebrek aan gemeen-
telijke communicatie, het zwerfvuil, het parkeerbeleid, de verstedelijking van onze gemeente 
… het is maar een greep uit de zorgen van onze inwoners. Om verandering te realiseren 
moet het roer omgegooid worden. En daarvoor wil ik me volledig smijten.” De N-VA mikt 
hoog. Dat moet, want de Vlaamse Regering veranderde de spelregels: voor de lokale verkie-
zingen in oktober werd de stemplicht afgeschaft en de grootste partij in de coalitie levert 
automatisch de burgemeester. “Net daarom is het zo belangrijk dat de mensen beseffen waar 
ze voor kiezen: voor meer van hetzelfde of voor verandering. Onze ambitie is duidelijk: wij 
willen Zaventem opnieuw op de kaart zetten. En als de kiezer mij daarvoor het mandaat 
geeft, wil ik de uitdaging aangaan”, zegt Erik Rennen.

Sterke ploeg
“Ik ben blij en trots dat het afdelingsbestuur mij als lijsttrekker naar voor schoof. Maar zon-
der een sterk team ben ik niets. Net zoals in 2012 en 2018 trekken we met een hechte, sterke 
ploeg naar de kiezer. Niet onder een andere naam of in een kartel. Neen, we houden het bij 
het sterke merk N-VA. Daarmee zouden we graag de grootste partij worden en het beleid in 
onze gemeente mee vormgeven. Dat kan alleen met de steun van onze kiezers.”

Opnieuw mee besturen
In 2018 beloonde de kiezer N-VA Zaventem voor haar goed beleid: ze werd de tweede groot-
ste partij en Erik Rennen werd met bijna 2.000 voorkeurstemmen één van de stemmenka-
nonnen van de gemeente. Toch werd de N-VA uit het schepencollege geweerd. “Indien men 
kan, zal men zonder ons verder besturen. Maar er zal alleen verandering komen wanneer 
de N-VA mee bestuurt. Dan krijgen we opnieuw een voet in het schepencollege en krijgt de 
kiezer waar hij voor stemt.”

Steak- en haantjesfestijn
Zaterdag 2 december van 17 tot 21.30 uur

Zondag 3 december van 11.30 tot 15.30 uur
CC De Factorij, Willem Lambertstraat 10 (ingang via Keibergstraat)

De mandatarissen en het bestuur van N-VA Zaventem nodigen u van harte uit op hun 
steak- en haantjesfestijn. Heerlijke koninginnenhapjes en vegetarische schotels staan 
eveneens op het menu. Kom proeven van dat lekkers en bijpraten in een gezellige sfeer.
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Minister Demir 
zorgt voor 30 
hectare extra 
bosgebied 
Op voorstel van Vlaams minister van 
Omgeving Zuhal Demir hee�  de Vlaam-
se Regering de herbestemming van de 
oude NAVO-site voorlopig vastgesteld. 
“Daardoor krijgen we in Zaventem 30 
hectare bosgebied bij”, zegt gemeente-
raadslid Tom De Vits tevreden.

Defensie verhuist het Kwartier Koningin 
Elisabeth naar een nieuw hoofdkwartier 
op de oude NAVO-site aan de Léopold 
III-laan. De vrijgekomen ruimte op de 
oude site krijgt een nieuwe bestemming. 

Die is goed voor maar liefst 33 hectare 
nieuwe open ruimte, 7 hectare nieuwe 
gemengde bedrijvigheid én de verbinding 
van 200 hectare open ruimte. “Van die 33 
hectare nieuwe open ruimte ligt 30 hecta-
re op het grondgebied Zaventem. Minis-
ter Demir zal die 30 hectare omvormen 
tot bosgebied. Dat is immens, zeker in 
onze verstedelijkte gemeente. Ter vergelij-
king: dat is zowat 10 keer de grootte van 
wat er in het Zeen in Sterrebeek aan bos 
bijkwam”, licht Tom De Vits toe.

Dankzij minister Demir krijgen we er 
een gigantische nieuwe groene long bij. 
“Het toekomstige bos-en parkgebied zal 
toegankelijk worden voor buurtbewoners, 
wandelaars en fietsers en is uiteraard ook 
een stevige opsteker voor de biodiversi-
teit.”

Tom De Vits 
Gemeenteraadslid &
raadgever minister 
Demir

Zorgverleners kunnen in Zaventem straks zorgparkeren
Zorgverstrekkers hebben bij huisbezoeken vaak moeite om snel een parkeerplaats in de buurt te vinden. Zo gaat er kostbare tijd 
verloren. Om dat probleem te verhelpen, werkten een aantal steden en gemeenten een systeem van zorgparkeren uit. Iris Elbers 
diende dat voorstel in tijdens de Zaventemse gemeenteraad. Het werd unaniem goedgekeurd.

“Met het zorgparkeren geven bewoners de toestemming aan zorgverstrekkers om de beschikbare parkeerruim-
te voor hun garage of oprit te gebruiken wanneer die in de buurt een patiënt moeten verzorgen. Ze duiden die 
parkeerplaats aan door op een zichtbare plaats een sticker aan te brengen. De zorgverstrekker maakt zichzelf 
kenbaar door een daarvoor voorziene kaart met telefoonnummer aan de voorruit te leggen”, zegt Iris Elbers. De 
zorgparkeerstickers worden binnenkort ter beschikking gesteld. Het Zaventemse schepencollege gaat met het 
voorstel aan de slag.

Iris Elbers, Gemeenteraadslid 

Het erfgoedhuis herleeft
Over reuzen, sunlight en geschiedenis
Gemeenteraadslid Alfons (Fons) Piessens en ondervoorzit-
ter Luc Vanderschrieck zijn twee actieve leden van de lokale 
heemkundige kring. Die hee�  zijn onderkomen in het Erf-
goedhuis in de Kleine Kerkstraat 13 in Sint-Stevens-Woluwe. 
Tijd voor een gesprek.

Klopt het dat de heemkundige kring enkele jaren geleden zo goed als 
dood was? En dat jullie er – samen met de gemeentelijke archivaris 
Patrick en Freek van de dienst Cultuur – nieuw leven inbliezen?  
Fons: “Dat kan je wel zeggen. De heemkundige kring was 
eigenlijk niet meer actief. Dat kwam vooral door de hoge leeftijd 
van de toenmalige actieve leden. Ik heb er een vraag over gesteld 
tijdens de gemeenteraad en zo is de bal aan het rollen gegaan.”
Luc: “Vroeger heette dat ‘de trekkers’. Dat waren diegenen die 
met de drie Reuzen van Woluwe rondgingen.”

Luc, de mensen kennen jou niet alleen als ondervoorzitter van de 
N-VA, maar ook van Facebook waar jij met een uitgebreide collectie 
oude postkaarten van Zaventem wekenlang voor leuke momenten 
zorgde. Waarom ben jij zo begaan met de geschiedenis van 
Zaventem?
Luc: “Ik ben geboren en getogen in ‘Zoovtum’ en denk graag 
nostalgisch terug aan de gemeente. Maar geen misplaatste nos-
talgie in de zin van ‘vroeger was alles beter’. Gewoon genieten 
van fijne herinneringen.”

Toeval of niet, maar jullie zijn twee N-VA-kopstukken en allebei erg 
begaan met het verleden. Is dat typisch iets voor N-VA’ers?  
Luc en Fons: “Ja!” (volmondig)
Luc: “Als je begaan bent met het Vlaamse karakter dan moet je 
onze geschiedenis kennen om te verstaan wat dat inhoudt.”

Wat is de rol van een heemkundige kring en welke activiteiten 
organiseren jullie zoal?
Beide heren waren goed georganiseerd en schuiven mij een 
programma voor: stamboomonderzoek, het organiseren van 
activiteiten om erfgoed in de kijker te stellen, van het erfgoed-
huis een ontmoetingsplek maken, nauwe samenwerking met het 
gemeentelijk archief …

Wat was jullie eerste taak in het Erfgoedhuis?
De twee mannen bekijken elkaar lachend en zeggen dan beiden 
bijna gelijktijdig: “Zorgen dat we binnen konden!” “Mensen 

kwamen zo veel dingen brengen en in het verleden kon men 
moeilijk neen zeggen. Die zaken hadden vaak een nostalgische 
waarde, maar namen of te veel plaats in beslag of hadden eigen-
lijk geen historische waarde voor Zaventem. Zoals bijvoorbeeld 
een stuk Sunlightzeep.” 

Wat is jullie bijgebleven van de voorbije jaren van samenwerking?
Fons: “De vele boeiende voordrachten over kerkhoven, flora, 
duiven, genealogie (om er enkele te noemen). De gemeentear-
chivaris doet dat schitterend! En natuurlijk het evenement voor 
honderd jaar Excelsior waarbij we een uniek exemplaar van de 
Excelsior wagen in het park hadden.”

Krijgt de heemkundige kring genoeg middelen van de gemeente? 
Fons: “Voorlopig wel maar we zijn vragende partij om het aan-
tal uren van de archivaris uit te breiden.” 

Is er iets dat jullie nog zouden willen realiseren? 
Luc: “We hebben enkele waardevolle vaandels die we graag 
zouden willen laten restaureren. Onder andere het vaandel van 
TMB Tannerie Maroquinerie Belge.”
Fons: “En we willen het Erfgoedhuis verder uitbouwen tot ont-
moetingsplaats.”

Waarnaar kunnen we uitkijken?
Luc: “Begin volgend jaar komt er waarschijnlijk een voordracht 
over de verkiezingen in Groot-Zaventem tijdens de tussenoor-
logse periode, het zogenaamde Interbellum.”
Fons: “En dan misschien ook nog iets spannends, maar daar 
kunnen we nu écht nog niets over zeggen. Volg ons zeker op 
Facebook!” 

Minister Weyts investeert 102.025 euro in Vrije Basisschool Sterrebeek
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 102.025 euro in de Vrije Basisschool in Sterrebeek. “Kwaliteitsvol 
onderwijs vraagt kwaliteitsvolle onderwijsinfrastructuur”, zegt de minister.

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 
500 miljoen euro meer dan in de vorige regeerperiode. Die financiële steun kunnen schoolbesturen gebruiken voor bouw- of ver-
bouwingswerken. De investeringsgolf komt ook Zaventem ten goede. De Vrije Basisschool in Sterrebeek krijgt ruim 102.000 euro 
voor de renovatie van de klaslokalen en brandveiligheidswerken. “Zaventem is een gemeente met veel scholen”, zegt gemeente-
raadslid Erik Rennen. “Investeringen in schoolinfrastructuur zijn meer dan welkom”. 

Minister Demir zet licht op groen voor luchthaventram 
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir zet het licht op groen voor de omgevingsvergunning die de luchthaventram in 
Machelen en Zaventem mogelijk maakt. Concreet gaat het over de aanleg van een trambedding evenwijdig met de A201 en 
een volledige heraanleg van enkele lokale en gewestwegen in de twee gemeenten. “Het is te gek dat we nog steeds geen tram-
verbinding hebben tussen Brussel en de luchthaven van Zaventem. Daarom hakken we de knoop door om de ontbrekende 
schakels aan te leggen en eindelijk een vlotte verbinding te realiseren”, zegt minister Demir. 

De vergunning is een onderdeel van het Project Luchthaventram tussen het Brussels Hoofdstedelijk Gewest en de luchthaven 
van Zaventem. Momenteel stopt de tramlijn aan eindhalte NATO, maar met de goedkeuring zal die doorgetrokken worden tot 
aan de luchthaven. Eerder dit jaar vond er in Machelen en Zaventem een openbaar onderzoek plaats. De luttele acht bezwaren 
werden grondig behandeld. 

Het Project Luchthaventram is een groot en ingrijpend project waarvoor zelfs nieuwe tunnels en bruggen gerealiseerd zullen 
worden. Voor de fietsers komt er nieuwe fietsinfrastructuur met fietsbruggen en -tunnels en er staat verder heel wat ontharding 
op de planning.

Waar zal in Zaventem gewerkt worden? 
Hermeslaan, Hector Henneaulaan (inclusief aansluiting Excelsiorlaan), Belgicastraat tot aan kruispunt Imperiastraat, Leonardo Da Vincilaan (inclusief 
aansluiting Olmenstraat en Diegemstraat), Ringlaan, tunnel onder A201 (inclusief aansluiting op Ringlaan), aansluitingen A201 op rotonde Strabet, 
segment tussen Ringlaan en rotonde Strabet (inclusief aansluiting op rotonde). 

Dat alles zoals ingetekend op het Omgevingsloket onder situering: “De Vlaamse Rand is een groene rand en die zal met deze vergunning ook blijven. 
Zo komt er weinig tot geen bijkomende verharding en worden er groene bermen voorzien. De bomen die voor de werken geveld moeten worden 
zullen tien keer gecompenseerd worden. Om de leefomgeving van de omwonenden nog verder te verbeteren zullen extra rioleringen, bufferbekken 
en zelfs eco-tunnels aangelegd worden.” 

www.n-va.be/zaventemzaventem@n-va.be



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


